
 

 

 

Vänsterpartiet anser att Norrköpings kommun inte bör fortsätta subventionera 

Norrköpings flygplats, både av ekonomiska och ekologiska skäl. Räknat per 

passagerarkilometer är flyget det transportsätt som påverkar miljön allra mest. 

Vänsterpartiet anser att det redan finns fullgoda alternativ till Norrköpings 

flygplats, både i vårt eget och angränsande län. Därför anser Vänsterpartiet att 

verksamheten på Kungsängen bör avvecklas och på så sätt frigöra resurser att 

nyttja på bättre sätt, både till gagn för miljön och för Norrköpings invånare.   

 

Flygplatsen kostade skattekollektivet 72,9 miljoner under perioden 2010-2014. 

Vänsterpartiet har i sitt budgetförslag redan påpekat att kommunens stora 

subventioner till Norrköpings flygplats skulle göra mer nytta på annat håll, 

exempelvis i det fortsatta arbetet för att minska bilismens negativa 

miljöpåverkan. Vänsterpartiet har därför föreslagit en utbyggnad av 

spårvagnstrafiken till Vilbergen och Vrinnevisjukhuset.  

 

Flygverksamheten på Kungsängen används främst för charterflyg. Det övriga 

lokala näringslivet har tydliggjort att man inte har något större behov eller 

intresse för flygplatsen, varken för godstransporter eller reguljärflyg. Det är 

därför både ineffektivt och dyrt att låta verksamheten fortsätta.  

 

Vänsterpartiet ser hellre att marken på Kungsängen friställs för att täcka det 

stora behovet som finns för att uppföra billiga bostäder. Norrköping är i behov 

av bostäder och Kungsängen är ett av de få centrala områden där en större 

satsning på ny bebyggelse är möjlig. Vi ser också att området kan vara lämplig 

lokalisering av nya små- och medelstora företag, men även för de företag som 

sannolikt snart behöver flytta från inre Hamnen och Butängen. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar vi att kommunfullmäktige beslutar: 

 
att sluta subventionera Norrköping Airport AB och planera för en avveckling av 

flygverksamheten på Kungsängen. 

 

att uppdra åt Stadsbyggnadskontoret att utreda möjligheterna att bygga ett nytt 

bostadsområde, där merparten utgörs av billiga hyreslägenheter, på 

Kungsängen. 

 

 

Mona Olsson     Peter Butros 
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